
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 155
Hvad gøres der konkret for at forbedre forholdene i hele retssystemet i Grøn-
land, både politi, anklagemyndighed, domstole og kriminalforsorgen, når det
er et faktum, at sagsbunkerne er blevet så høje, og sagsbehandlingstiderne
så lange, at retssikkerhed beror på tilfældigheder, og det i mange tilfælde kan
betale sig at spekulere i, at der går flere år, før en sag kommer for ved dom-
stolene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Tom Behnke (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Tom.Behnke@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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